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Onsdag d.22.februar, 2023. Mødet starter kl. 17:30 – 19:00 
Tilstede: Aya, Saida, Rahat, Farida, Warsan, Marco, Anne Mette, 
Camilla 
 

 Dagsorden indhold  

• Mødeformalia/ 
Valg af ordstyrer  

 Opgaver der 
skal ’gribes’ + 
hvem griber 

• Nyt fra ledelsen • Budget gennemgået og godkendt 

• Kvalitetsrapport & faglig vurdering - Rapporten 
ser overordnet godt ud, en rapport. Ud fra et 
socioøkonomisk perspektiv klarer vi og godt ifht 
hvad man kan forvente, også på minimums 
karakter 2, trivsel, ungdomsuddannelse.  
Elevfravær er ikke så godt, når arket er klar til 
gennemlæsning sendes det til skolebestyrelsen. 
På ingen punkter lægger vi i bund.  

 
Forrige trivselsmåling gennemgås ved næste måned 
 
 

• Feedback samtaler – opdatering, der arbejdes 
på en ny form til skabelonen til 
feedbacksamtalerne som ligger forud for 
læringssamtalerne. Der vil også blive afsat tid til 
eleverne kan lave et produkt de kan fremlægge 
til læringssamtalen efter eleven har reflekteret 
over hvilke emner de vil tale ud fra. 
Nogle af de ældre elever ønsker at man også 
bruger den model hvor lærerne fortæller hvad 
de synes eleven skulle blive bedre til i stedet for 
det ’’kun’’ er eleverne der fortæller hvad der 
synes de er gode til. 

 
 
Der oprettes to omgange af forældrecafé med spisning 
i kulturhuset med oplæg om digital dannelse, 15. marts 
og 29. marts. Marco vender tilbage med noget på skrift. 
 
Statsministeren kommer på besøg på torsdag 2/3 og 
taler med 9. årgang. 

•  

• Nyt fra 
formandskabet  

• UNICEF rettighedsskole, vi skal gennemgå et 
program for at blive certificeret som rettighedsskole. 

• Aula – filtrering for ’reklamer’, ledelsen drøfter 
hvordan det kan ændres så opslagstavlen ikke 
overstrømmes med opslag især fra eksterne tilbud. 

• Forældrenes dag? – en fast dag? 
Forældrebestyrelsen vil være tovholder, evt med 
markedsdage og spisning. Der kan formidles 
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kontakt til nørrefælled Skole som har en 
markedsdag og høre deres erfaringer. 

• Toilet forholdene – forældre-kampagne? Forslag 
om en rundtur ved årets første forældremøde og et 
skriv fra bestyrelsen omkring brug af toiletterne på 
skolen 

• Aktive forældre-infomøder ”forældre med på skolen” 

• Faste ’klasse-netværksmøder’ for elever, forældre 
og lærere på mellemtrin og udskolingen så eleverne 
kan se at lærere og forældre er på samme side og 
kører samme linje. Der kan også arrangeres 
pasning af yngre søskende, dette kan aflønnes 
gennem boligsociale helhedsplan. Der har været 
afholdt møder i dette format blandt andet på 5. 
årgang. 

• Nyt fra Elevrådet  •  
 

•  

• Nyt fra 
udvalgene  

• Helhedsrenoveringsudvalget 
Status på arbejdsproces (Farida/ledelsen)  

•  

•  

• Eventuelt/forslag 
fra forældre eller 
andre 

Fra forældre:  

 

Vi slutter mødet kl.19 


